
CERTIFICADO DE SECRETARÍA 

José María Vázquez Pita, Secretario do Concello de Outeiro de Rei, no exercicio 
das funcions que me atribue o artigo 92.bis da Lei 7/1985, de 2 de abril, certifico: 

Que na seswn plenaria extraordinária celebrada o día 30 de xuño de 2010, 
adoptouse o seguinte acordo: 

"2.- SOLICITUDE DE AUTORIZACIÓN DE COMPATIBILIDADE PARA O 
EXERCIZO DA ACTIVIDAD E PRIVADA. 

O sr. Alcalde propón ao Pleno o outorgamento de autorización a arquitecta municipal para o 
desenrrolo de actividades privadas, dado que ten unha adicación parcial correspondente ao 80% da 
xomada laboral. 

O voceiro do grupo municipal do PSdG-PSOE, considera que sería convinte que esa adicación 
parcial fose adicación completa, xa que o servizo de urbanismo é mellorable e precisa dunha atención 
máis personalizada aos veciños. 

Considera que sería preciso un informe de Secretaría onde se precise se é posible tal 
compatibilidade e, de ser posible, se o sería en tódolos casos. Pon o exemplo de que a arquitecta informe 
un proxecto redactado por e la mesma. 

O voceiro do grupo municipal do BNG dí compartir os argumentos expostos polo voceiro do 
PSdG, ratificando a conveniencia de que adicación fose exclusiva, xa que algúns expedientes teñen un 
retraso considerable na súa tramitación. 

Neste intre incorpórse a concelleira Dulce María Neira Fraga. 

Tamén pon de manifesto os problemas que poidan xurdir en relación coa imparcialidade no 
exercizo das suas funcións . 

O sr. Pardo considera que non é o mellor momento económico como para ampliar a xomada do 
arquitecto. E recorda que estamos nun contexto económico gravísimo, con recorte de salarios dos 
funcionarios, polo que a ampliación dos custes de persoal non é o máis coherente. 

Considera que o servizo de urbanismo funciona razoablemente ben, e recoñece que é mellorable 
como tódolos servicios públicos. Agora ben, a mellora do servizo pasa por contratar máis personal ou 
ampliar a súa adicación, e iso non é económicamente posible hoxe. 

Como é evidente, a autorización de compatibilidade non permite que a arquitecta redacte 
proxectos para o termo municipal de Outeiro de Rei ou nos que teña que informar o concello. Esta é unha 
prohibición evidente. 

Por outra banda, a actividade urbanística redúxose drásticamente por mor da crise, polo que o 
persoal existente é quen de atender o servizo sen problemas. 

O voceiro do grupo municipal do BNG considera que o incremento de custe debería sacarse de 
outras partidas, xa que é cuestión de priorizar. A atención ao público, por exemplo, é moi deficiente, a 
xente ten que agardar moito tempo para ser atendida. 



O voceiro do grupo municipal do PSdG-PSOE, considera que o soldo da arquitecta é moi 
elevado para os tempos de crise nos que nos atopamos. Por outra banda, un funcionario, e máxime en 
asuntos coma o urbanismo, tense que adicar ao 100%. A necesidade é evidente, e propón que co aumento 
se incremente o horario de atención ao público, fixando, polo menos, dous días a semana. 

O sr. Alcalde replica que a atención ao público é equivalente ao do Concello de Lugo, a pesares 
de que dispón de moi superiores medios persoais e técnicos. Polo que respecta ao salario móvese dentro 
das contías propias dos funcionarios dese nivel. 

Insiste que aquí se está a tratar o outorgamento da compatibilidade, con pleno respeto dos límites 
propios de toda compatibilidade, e non a adicación total ou parcial da arquitecto, que está así fixada dende 
o primeiro día para gusto ou disgusto da propia funcionaria. 

Rematado o debate, sométese a votación o outorgamento da compatibilidade solicitada. 

Efectuada a votación, o Pleno da Corporación autoriza a arquitecta municipal para o exercizo de 
actividades privadas, na modalidade de exercizo de actividade profesional libre como arquitecto, con seis 
votos a favor pertencentes aos concelleiros do grupo municipal do Partido Popular e cinco abstencións.". 

E para que así conste, asinan o presente en Outeiro de Rei, a 14 de marzo de 2016. 

O Secre\ario 

Asdo.: José María V á o Lombao 


